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Raadadviescommissie Ruimte 
(11086\....) 

BESLUITENLIJST 
 

Datum  : donderdag 2 december 2010 

Tijd  : 19.30 uur 

Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 

 

Aanwezig : De heer A. Overheul (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg  

    (raadslid GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN), de heer P.J. Scheurwater 

  (raadslid CDA), de heer P. van Haaften (burgercommissielid CDA), de heer  

  L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer A.G.A. van de Geijn (burger- 

  commissielid VVD), de heer H. Mulder (raadslid SGP), de heer J.G. van 

  Maanen (burgercommissielid SGP), de heer E.J. van Tellingen (raadslid  

  PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), mevrouw A.R. Schut  

  (burgercommissielid LB) de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier) en de heer  

  J.C. Koedam (wethouder). 

Afwezig m.k. : De heer T. Kool (raadslid SGP), de heer R.C. Huis (burgercommissielid  

    PvdA) en de heer S. van den Heuvel (wethouder). 

 

Nr. Omschrijving agendapunt 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering. 

2. Spreekrecht burgers 

 Van het spreekrecht is in deze vergadering gebruik gemaakt door: 

- de heer Ir. A. Klip (namens mevrouw E. Blom en de heer A. en mevrouw H. 

Keijzer) m.b.t. agendapunt 8.8 

- de heer J.G.C. de Kock (namens zijn vader) m.b.t. agendapunt 8.7 

3. Vaststelling agenda 

 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Presentaties 

 In deze vergadering is een presentatie gehouden door: 

De heer A. Bassa, DB-lid en heemraadslid Waterschap Rivierenland m.b.t. het 

Waterplan Neerijnen. 

5. Besluitenlijst van de vergadering (inclusief de Lijst toezeggingen)  

van 28 oktober 2010 

 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 

6.1 Lijst ingekomen stukken 

Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Ruimte als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

6.2 Mededelingen 

- portefeuillehouders 

- commissieleden 

- regionale samenwerking 

 Wethouder Koedam heeft enkele mededelingen te doen, die het gevolg zijn van 

de structuurwijziging binnen Regio Rivierenland. Hierbij zijn we nog zoekende 
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naar een passende wijze van adequate informatievoorziening aan de gemeenteraden 

m.b.t. de toch vergaande besluitvormende bevoegdheden binnen de 5 

programmaraden. Het is daarbij van belang dat gemeentebesturen dit op de voet 

blijven volgen. Binnen de programmaraden zijn op dit moment 

conceptprogramma’s in voorbereiding voor de planperiode 2011-2014, die 

binnenkort ter vaststelling zullen worden voorgelegd. 

In de programmaraad Bereikbaarheid (waaronder verkeer) is vastgesteld: 

- prioritering inzet van de BBU-gelden voor 2011; het betreft hier de 

honorering van enkele fietspadaanvragen (normaliter een provinciale taak) 

en 

- het jaarplan verkeersveiligheid voor 2011. 

In de programmaraad Aantrekkelijk is vastgesteld: 

het basispakket AVRI, 

- hierin is nu per gemeente/per wijk de werkzaamheden uitgeschreven en de 

kosten daarvan gedefinieerd;  

- aanvullend is besloten om daar waar mogelijk over te gaan tot 

ondergrondse inzameling van huisvuil, die tot een geringe kostenverhoging 

van circa € 2,= per aansluiting per jaar gaat leiden;  

- daartegenover staat dat m.i.v. 2011 de tarieven voor inzameling huisvuil 

met € 33,= per aansluiting per jaar wordt verlaagd; hierbij is de verwachting 

dat dit in de jaren daarna nog verder naar beneden kan worden bijgesteld en 

- er is een pluspakket ontwikkelt, waaruit gemeenten zelf afzonderlijk van 

elkaar aanvullende diensten kunnen inkopen. Neerijnen heeft gekozen voor 

het extra inzamelen van GFT-afval in de zomermaanden juni-juli-augustus 

(wekelijkse lediging) wat leidt tot een verhoging van de tarieven met € 4,= 

per aansluiting per jaar. 

7. Stukken ter bespreking 

7.1 Memo uitvoeringsplan wegen 2011 (prioriteitenlijst) 

 De heer Van Maanen (SGP) vraagt OF de kosten van de wegwerkzaamheden 

t.b.v. bedrijventerrein Slimwei ook verhaald kunnen worden op b.v. de 

waterleidingmaatschappij. 

Toezegging wethouder Koedam: de (mogelijke) afspraken met derden over 

herstelwerkzaamheden aan de wegen op het bedrijventerrein Slimwei zal 

schriftelijk worden gecommuniceerd met de raad- en commissieleden. 

Advies De commissie neemt inhoudelijk kennis van de Memo van het college. 

 

8. Stukken ter advisering 

8.1 Voorstel tot vaststelling van het Waterplan Neerijnen, kennisneming van het 

Uitvoeringsprogramma 2011 t/m 2015, een krediet beschikbaar te stellen voor 

uitvoering van maatregelen uit het Waterplan Neerijnen voor de jaren 2011 en 

2012 en dit krediet te dekken uit het verbreed rioolrecht (2010-09-2804) 

 De heer Van Lith (VVD) stelt dat hij het een goed plan vindt, doch wenst het 

college de opdracht mee te geven om ook voor de jaren 2013 t/m 2015 de dekking 

te zoeken binnen het verbreed rioolrecht. 

Toezegging wethouder Koedam: kan zich vinden in de collegeopdracht van de 

meerderheid van de commissie en past het raadsbesluit onder d. aan door “voor 

2011 en 2012” eruit te halen. Hierdoor ontstaat: kosten voortvloeiende uit de 

maatregelen Waterplan Neerijnen te dekken uit het verbreed rioolrecht. 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 
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8.2 Voorstel tot vaststelling van de Kaders (tabel 1) voor het milieu 

uitvoeringsprogramma 2011-2014 (2010-09-11691) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

8.3 Voorstel tot vaststelling Fietsbeleidsplan en het beschikbaar stellen van een krediet 

van € 186.100,00 (2010-09-12349) 

 De heer Mulder (SGP) wenst graag een toelichting van de wethouder m.b.t. de 

bedragen in de tabellen op pagina 12 en 13. Er wordt ingegaan op de financiële 

consequenties van het Fietsbeleidsplan. Ter vergelijking, in de alternatieven 1 en 2 

komen in veel gevallen dezelfde omschrijving voor met andere bedragen. Wat is 

hierin dan het kwaliteitsverschil? 

Toezegging wethouder Koedam: de vraag over het kwaliteitsverschil m.b.t. de 

verschillende bedragen in het Fietsbeleidsplan op de pagina’s 12 en 13 zal hij 

schriftelijk beantwoorden ana de raad- en commissieleden voor donderdag. 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

8.4 Voorstel tot vaststelling van de Deelverordening subsidieregeling klimaataanpak 

eigen woningen (2010-09-12070) 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

8.5 Voorstel tot vaststelling Bestemmingsplan “verplaatsing griendhandel te Hellouw” 

(2010-09-2785) 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

8.6 Voorstel tot vaststelling Bestemmingsplan Waalbandijk 143 te Helouw 

 (2010-09-9470) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

8.7 Voorstel tot vaststelling Bestemmingsplan kern Haaften (2010-09-5986) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

8.8 Voorstel tot vaststelling van de Visie omgeving Achterweg/Steenweg te 

Waardenburg (2010-09-10623) 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

9. Rondvraag 

 Mevrouw Schut (LB) vraagt naar de reden van de bomenkap in het bosje aan de 

Waalbandijk Varik en of hier herinplant verplicht is gesteld.  

Toezegging wethouder Koedam:  deze vraag zal schriftelijk worden beantwoordt. 

 

De heer Beukers (LB) bedankt de wethouder voor de snelle beantwoording van 

zijn vraag over de noodzaak tot een kapvergunning m.b.t. de anterieure 

overeenkomst Opijnen. Deze kapvergunning is niet nodig, daarom weet hij nu dus 

niet of er legaal of illegaal wordt gekapt. Hij verzoekt de wethouder dit uit te 

zoeken en de bevindingen aan de raad- en commissieleden te communiceren. 

 

De heer Van Tellingen (PvdA) vraagt naar de stand van zaken m.b.t. de 

windmolens. In deze raad is uitvoerig gediscussieerd over de situering van de 

windmolens. Daarover waren niet alle partijen het eens. Nu leest hij in het ene 

krantenartikel verontwaardiging van de gemeenten Tiel en Geldermalsen over de 
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stellingname van het college van Neerijnen dat de plaatsing van de windmolens op 

de aangewezen locatie niet meer door gaat. In het andere artikel leest hij dat het 

college nog niet zo ver is en het nog nader wil laten onderzoeken. 

Wethouder Koedam antwoordt dat het op de oorspronkelijke locatie, die door 

deze raad in meerderheid niet is omarmd, maar die de provincie in het hoofd had, 

het twijfelachtig is OF daar windmolens gerealiseerd kunnen worden door de 

aanwezigheid van het radarstation Herwijnen. Dit beperkt de hoogte van de molens 

en daarmee de ineffectiviteit van die molens. Om die reden is door het college het 

standpunt ingenomen, dat als we tot plaatsing van windmolens op het grondgebied 

van Neerijnen willen overgaan, die dan beter gerealiseerd kunnen worden in een 

lintbebouwing langs de A15, of liever nog op of nabij de voormalige vuilstort 

Geldermalsen. Bij de provincie is hierover gistermiddag overleg gevoerd. Onze 

insteek hierbij is dat we de huidige gekozen locatie niet accepteren. In het 

gunstigste geval kunnen we een locatie langs de A15 accepteren, waarbij 

aangegeven dat het ook nog steeds denkbaar is om voor een locatie op of in de 

nabijheid van de voormalige vuilstort Geldermalsen te kiezen. 

 

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) vraagt de wethouder of er nog iets te melden 

valt over Natura 2000. De vorige wethouder (Prosman) heeft hierover nog een brief 

naar de provincie gestuurd. In het bijzonder de onzekerheid voor de agrariërs in het 

oostelijk deel van onze gemeente speelt hierbij een rol. Hierna is het stil geworden, 

is dit misschien stilte voor de storm. 

Wethouder Koedam weet het ook niet, maar zegt dat het nieuwe kabinet ook 

bezuinigingen in deze sector heeft aangekondigd, die ook van invloed zullen zijn 

op al deze natuurontwikkelingsplannen. Wellicht dat de nadere uitwerking van die 

bezuinigingsplannen wordt afgewacht. Hij zal vragen naar de stand van zaken. 

10. Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 22.05 uur. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte 

d.d. 13 januari 2011 

 

De raadsgriffier,    De voorzitter, 

 

 

 

 

K.G. Steenbergen    A. Overheul 


